
1 
 

Protokół nr 53/2023 

 z  posiedzenia Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego w dniu 06 lipca 2023 r., pod 

przewodnictwem Pana Leszka Siwka – Przewodniczącego Komisji. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

- Członkowie Komisji według załączonej listy obecności – obecnych było 8/8 członków. 

- Pani Bożena Kordek – Wójt Gminy  

- Cezary Pietrzak – Sekretarz Gminy 
 

Porządek obrad:  

1. Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji w dniu 26 czerwca 2023 r.  

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia aktualizacji „Założeń do planu 

zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Małkinia 

Górna”. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego 

Programu Rewitalizacji Gminy Małkinia Górna na lata 2023-2030. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy najmu części nieruchomości stanowiącej własność Gminy Małkinia Górna, na 

czas nieoznaczony w trybie bezprzetargowym. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia rodzajów 

świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli 

korzystających z opieki zdrowotnej oraz warunków i sposobu ich przyznawania. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania 

jednorazowego stypendium Wójta Gminy Małkinia Górna w ramach Lokalnego 

Programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży w Gminie Małkinia 

Górna. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Małkinia Górna na lata 2023 – 2036. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Małkinia Górna 

na 2023 rok. 

9. Sprawy różne.  

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek obrad. Głosowało 7 radnych. 

Punkt 1. 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z posiedzenia komisji w dniu 26 czerwca 2023 r. 

Głosowało 7 radnych. 

 

Godzina 10:06 dołączył radny Mariusz Rytel- Andrianik. 

Punkt 2. 

Pani Ewa Orłowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia aktualizacji „Założeń 

do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Małkinia 
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Górna”. Wyjaśniła, że projekt był szczegółowo omówiony na poprzedniej komisji. 

Aktualizacja została uzupełniona o dane otrzymane od spółdzielni „Zacisze”. 

Pan Leszek Dębek poinformował, że ogrzewanie w spółdzielni nie zadowala mieszkańców. 

Spółdzielnia zaopatrzona jest w piec, który został zakupiony z funduszu remontowego. Jest 

projekt na ogrzewanie gazowe.  

Pani Wójt przekazała, że rozwiązaniem są pieniądze unijne, a samorząd nie posiada własności 

gruntów i potrzebna jest aktualizacja dokumentacji. 

 

Pani Wójt poinformowała o podjęciu kilkukrotnej próby zadań pomocowych ze strony 

samorządu w stosunku do Spółdzielni. Firma musi mieć kondycję, która pozwoli spłacać 

kredyt i nie obciąży budżetu gminy.  

Pan Leszek Dębek potwierdził, że dokumentacja jest, a fundusze unijne mogą tylko pomóc.  

Pan Mirosław Wróbel zapytał  o rozbudowę sieci gazowej.  

Pani Wójt poinformowała o rozmowach z firmą DUON, które prowadzone są od 2015 roku. 

Firma robiła kalkulację kosztów, z której wynika, ze rozbudowa sieci nie jest dla firmy 

opłacalna.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia aktualizacji „Założeń 

do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Małkinia 

Górna”. Głosów za: 8, wstrzymujących się: 0. Głosowało 8 radnych. 

Punkt 3. 

Pani Ewa Orłowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Małkinia Górna na lata 2023-2030. Wyjaśniła, że 

projekt jest kontynuacją uchwały podjętej na poprzedniej sesji. Pani Ewa Orłowska wyjaśniła, 

że wskaźniki oraz ustawa zmieniły się tak samo jak, przelicznik  i nowe kryteria.  

Pan Zbigniew Nietubyć poprosił o przypomnienie kryteria, które były wymagane.  

Pani Ewa Orłowska poinformowała, że kryteria były przedstawiane na poprzedniej sesji.  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Małkinia Górna na lata 2023-2030. Głosów za: 7, 

wstrzymujących się: 1. Głosowało 8 radnych.  

Punkt 4. 

Pani Aldona Sikorska przedstawiła projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy najmu części nieruchomości stanowiącej własność Gminy Małkinia Górna, 

na czas nieoznaczony w trybie bezprzetargowym. Pani Aldona Sikorska poinformowała, że 

upłynęło trzy lata od podpisania umowy, a dokładnie o stacjonowanie karetki pogotowia 

MEDITRANS, więc konieczne jest zawarcie kolejnej umowy.  

Pan Zbigniew Nietubyć zapytał o koszt dzierżawy przez firmę MEDITRANS.  

Pani Aldona Sikorska poinformowała, że w przybliżeniu jest to kwota 1000 zł.  
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Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy najmu części nieruchomości stanowiącej własność Gminy Małkinia Górna na 

czas nieoznaczony w trybie bezprzetargowym. Głosów za: 8, wstrzymujących się: 0. 

Głosowało 8 radnych.  

Punkt 5. 

Pani Danuta Barszcz przedstawiła projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli 

korzystających z opieki zdrowotnej oraz warunków i sposobu ich przyznawania. Pani Danuta 

Barszcz poinformowana, że uwagi do uchwały na prośbę Organu Nadzoru zostały naniesione 

i posiadają opinię związków. Zmiany dotyczyły możliwości składania wniosków za 

nauczyciela przez opiekuna bądź osobę upoważnioną. Wnioski mogą składać również 

emerytowani nauczyciele ze wskazaniem placówki, w której byli zatrudnieni. Pani Danuta 

Barszcz poinformowała, że we wniosku oświadczenie odpowiedzialności karnej zostało 

usunięte.  

Pan Zbigniew Nietubyć zapytał czy Organ Nadzoru posiada jeszcze jakieś uwagi do uchwały 

oraz przekazał, że Rada Gminy nie powinna ustalać wzoru wniosku. 

Pani Danuta Barszcz odpowiedziała, że oprócz klauzuli nie są wymagane żadne zmiany. 

Wniosek musi być spójny z uchwałą. 

Pan Arkadiusz Murawski zapytał  jaka jest średnia przyznawanych środków.  

Pani Danuta Barszcz odpowiedziała, że  najmniejsze dofinansowanie wynosi 350 zł.  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli 

korzystających z opieki zdrowotnej oraz warunków i sposobu ich przyznawania. Głosów za:8, 

wstrzymujących się: 0. Głosowało 8 radnych. 

Punkt 6. 

Pani Danuta Barszcz przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu 

przyznawania jednorazowego stypendium Wójta Gminy Małkinia Górna w ramach 

Lokalnego Programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży w Gminie 

Małkinia Górna. Pani Danuta Barszcz poinformowała, że projekt uchwały odnosi się do 

programu przyjętego na ostatniej sesji. Na komisjach przed ostatnią sesją wnoszone były 

wnioski i uwagi do projektu uchwały, które zostały wprowadzone.  

Pan Marcin Zawistowski zapytał czy nie będzie przeciwskazań do tego, aby jedna osoba 

otrzymała stypendium ze szkoły i stypendium wójta.  

Pani Danuta Barszcz odpowiedziała, że przepisy mówią o tym, że można otrzymać 

stypendium dyrektora, a ustawa o stypendium oświaty wyróżnia trzy rodzaje stypendium są to 

stypendia naukowe, sportowe oraz specjalne. W chwili obecnej poruszony jest temat 

stypendium jednorazowego, co nie wyklucza przyznania obu rodzaju stypendiów – wszystko 

zależne jest od budżetu.  

Pan Leszek Dębek zapytał czy dużo osób w poprzednich latach otrzymywało stypendia.  
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Pani Danuta Barszcz odpowiedziała, że było to około 20 osób. Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania jednorazowego 

stypendium Wójta Gminy Małkinia Górna w ramach Lokalnego Programu wspierania 

edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży w Gminie Małkinia Górna. Głosów za: 7, 

wstrzymujących się: 1. Głosowało 8 radnych. 

Punkt 7. 

Pani Marzena Kulesza przedstawiła  projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Małkinia Górna na lata 2023 – 2036 oraz projekt uchwały 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Małkinia Górna na 2023 rok zgodnie z uzasadnieniem. 

Pan Arkadiusz Murawski zapytał ile funduszy przewidzianych jest na budowę wodociągów w 

miejscowości Borowe. Pani Marzena Kulesza poinformowała, że jest to koszt około 150 

tysięcy.  

Pan Zbigniew Nietubyć zapytał o roboty dodatkowe, które są zawarte w uchwale oraz 

poinformował o zakrzaczeniu na ulicy Jana Pawła II i chwastach na ulicy Witosa. Pan 

Zbigniew Nietubyć odniósł się do zwiększenia wydatków w dziale ochrony środowiska w 

ramach programu „Mazowsze dla czystego powietrza”.    

Pani Marzena Kulesza przekazała, że w ramach programu otrzymaliśmy dwie dotacje na 

organizację pikników ekologicznych oraz utylizację eternitu. Koszty dodatkowe przekazane 

są na kanalizacje Zawisty Nadbużne – Rostki Wielkie. 

 

Pan Adam Pławski – kierownik Inwestycji i Infrastruktury Technicznej poinformował, że 

roboty dodatkowe na kanalizację Zawisty Nadbużne – Rostki Wielkie głównie opierają się na 

wykonaniu przy kanalików do granicy działek, ponieważ projekt był z 2017 roku, a w 

międzyczasie w terenie zmieniło się bardzo dużo.  

Pan Leszek Dębek zapytał o zmniejszenie wydatków na zakup materiałów wyposażenia w 

dziale oświaty i wychowania.  

Pani Marzena Kulesza poinformowała, że jest to przeniesienie środków finansowych 

przeznaczonych na zakup pieca w Szkole Podstawowej nr 1. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Małkinia Górna na lata 2023 – 2036. Głosów za: 7, wstrzymujących się: 

1. Głosowało 8 radnych. 

Punkt 8. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Małkinia Górna na 2023 rok. Głosów za: 7, wstrzymujących się: 1. Głosowało 8 radnych. 

Punkt 9. 

W sprawach różnych poruszono następujące kwestie: 

Pan Leszek Siwek  zgłosił dziury w asfalcie na odcinku Sumiężne – Glina. 



5 
 

Pan Sekretarz Cezary Pietrzak odpowiedział, że zakład gospodarki komunalnej ruszył z 

robotami i łatają sukcesywnie, ale nie są w stanie wykonać wszystkich zleceń w jednym 

czasie. Potrzeba jest wyrozumiałości – zlecenia będę wykonywane zgodnie z kolejnością.  

 

Pan Leszek Dębek:  

1) Pan Leszek Dębek podziękował za załatanie dziur między blokami w asfalcie na ulicy 

Leśnej. 

2) Pan Leszek Dębek poruszył temat ostatniej sesji i zgłosił, że nie jest widoczny na 

zdjęciach, które są upublicznione na stronie Urzędu Gminy.   

Pani Wójt: nie jest w stanie odnieść się do zgłoszenia, ponieważ nie widziała omawianej 

fotorelacji. 

Pani Wójt poinformowała, że następna sesja rady gminy odbędzie się w drugim tygodniu 

września. 

Pan Marcin Zawistowski zaproponował zdalne narady z radnymi.  

 

 

               Protokolant                                                             Przewodniczący Komisji 

 

            Marta Karwacka                                                            Leszek Siwek  

 

 


